



坚果与水果干检测

常见的农产品、水果干和坚果制品很容易受到污染物和有害物质的污染，而生产、加工、运输和存储的过程也常会导致产品的农药残留、重金属或真菌毒素等指标达不到法规限量要求。针对这类产品的质量评估、感官评价与分级，您需要拥有丰富经验的专业人员。

我们的服务

欧陆拥有全球领先的分析测试能力中心，能够为您提供各种坚果与水果干产品的专业检测服务。
检测能力包括但不限于：

产品质量

- 感官分析
- 质量分级（重量和大小、破裂情况）
- 壳仁比（坚果）
- 营养价值（水、脂肪、蛋白质、膳食纤维、矿物质（灰分、钠、钾、磷、钙、镁等）、碳水化合物）
- 霉斑、昆虫、外来异物的检查
- 脂肪分析（酸价、碘值）
- 微生物分析
- 维生素

污染物

- 真菌毒素
- 农药残留
- 防腐剂和二氧化硫
- 环境污染物
- 重金属

其他服务

- 现场取样服务
- 放射性研究
- 转基因检测
- 非转基因IP认证

没有找到您需要的检测项目？立即联系我们，了解更多服务信息。





NUT AND DRIED FRUIT TESTING

Typical farm products, dried fruits and nuts contain different contaminants and harmful substances. Production, processing, transport and storage can result in undesired levels of pesticides, heavy metals or mycotoxins. At the same time, the judgment of quality, sensorial testing and the division into different grades of goods demand complex experience and knowledge about product features.

Our Services

Eurofins is the worldwide competence in the analysis of nuts and dried fruits. Analytical capability includes but not only:

Quality

- Sensory analysis
- Quality classification (weight and size, wrack result)
- Ratio of kernel to shell (nuts)
- Nutritional Value (water, fat, protein, dietary fibers, minerals (ash, sodium, potassium, phosphor, calcium, magnesium etc.), carbohydrates)
- Testing and inspection moulds, infestation with insects and other pests and foreign matter
- Fat analysis (acid value, iodine number)
- Microbiological analysis
- Vitamins

Contaminants

- Mycotoxins
- Pesticide residues
- Preservatives and sulphur dioxide
- Environmental contaminants
- Heavy metals

Additional Services

- Sampling on the spot
- Radioactivity
- GMO
- IP Certification (Non-GMO)

Don't see what you are looking for? Contact us now and learn more about our services.

